
DE VERGISSING VAN GROEN 

Het milieuconvenant 2007-2013 eindigt op 31 december 2013. 

Er wordt geen nieuwe overeenkomst gesloten tussen de Vlaamse regering en de steden en 

gemeenten.  Voor de vertegenwoordiger van Groen in onze gemeenteraad voldoende om de 

raad uit te nodigen aan te sluiten bij het protest van een aantal groene schepenen in een 

(beperkt) aantal gemeenten. Protest in de vorm van een open brief aan de Vlaamse regering en 

aan Minister Schauvliege.  Zal er door het niet hernieuwen van de overeenkomst minder 

aandacht zijn of minder geld   voor het milieu vrijgemaakt worden door de Vlaamse regering 

vanaf 1 januari 2014?  Neen, de groene collega’s vergissen zich. 

Schepen van Milieu Koen Paredaens, weet er meer over en wij citeren uit zijn antwoord in de 

gemeenteraad: 

Beste Groen fractie, 

Laat mij u alvast hartelijk danken om ons die brief te bezorgen die we naar de Vlaamse regering 

kunnen sturen. We zouden ons beklag kunnen doen en de afschaffing van het milieuconvenant 

als aanleiding kunnen aangrijpen om onszelf een vrijgeleide te geven om te besparen op 

duurzaam milieubeleid.  

De brief werd opgesteld door Groene schepenen van een aantal Vlaamse steden en gemeenten 

(o.a. Gent, Turnhout, Boechout…. de Groene schepenen die verantwoordelijkheid opnemen in 

onze maatschappij. Die sociaal en groen zijn. Je zou van hen dan toch verwachten dat zij een 

ander initiatief zouden nemen.  In plaats van naar de hogere overheid na te wijzen konden zij ook 

gewoon  boudweg  zeggen dat zij zeker niet zullen toegeven aan de besparingswoede zoals zij 

aanhalen in de brief en zichzelf en hun gemeente engageren om hetzelfde of zelfs méér te blijven 

doen dan voor de afschaffing van het convenant. Beste Groen fractie, nee, we gaan geen brief 

sturen. 

Maar u mag wel een andere brief sturen. Naar het gemeentebestuur van Boechout. Ik verneem 

uit goede bon dat zowat alle projecten i.v.m. duurzaamheid en duurzame ontwikkeling zijn 

geschrapt in het MJP en dat op het einde van die besparingen ook de duurzaamheidsambtenaar 

op straat is gezet. Beste Groen fractie ik nodig u uit om een brief te sturen naar Boechout. U kan 

die richten naar een collega van u. De Groene schepen voor duurzame ontwikkeling,  Mik 

Renders. U hebt nog een goede twee weken om hem ervan te overtuigen de besparingen niet op 

te nemen in het MJP alvorens dat dit gestemd wordt in de gemeenteraad van december. 

U hebt in uw brief commentaar naar de Vlaamse regering maar zij bespaart niet op het geld van 

de milieuconvenant, enkel de prioriteiten liggen anders. Laat mij ook even letterlijk uw brief 

citeren. u schrijft als volgt: “Er komt geen nieuwe formule, zelfs geen afgeslankte formule, er komt 

gewoon niets meer”. Wel, u vergist zich. Het te besteden bedrag blijft hetzelfde maar…. wordt 

prioritair uitgegeven aan betoelaging van rioleringswerken, rioleringswerken die heel dringend zijn 

om op tijd te voldoen aan de Europese normen en om boetes te vermijden. Daarnaast wordt er 

ook geld voorzien voor de minawerkers. Vlaams minister Schauvliege zet in op waterzuivering. Er 

zullen meer subsidies naar rioleringsprojecten gaan.  

Ik kan de raad hier verzekeren dat onze gemeente inspanningen zal blijven doen voor het milieu. 

Diegenen die gisteren bij de participatieavond voor het MJP 2014-2019 waren hebben geleerd 

dat er voor volgende jaren een stijging is voorzien in het exploitatiebudget. Dus dat perspectief is 

er ook voor de uitgaven voor milieu gerelateerde projecten en duurzame ontwikkeling.  Wij zullen 

ook investeringen doen met oog op het behalen van de 2020 klimaatdoelstellingen.  Onze 

gemeente die om historische redenen een lage rioleringsgraad heeft wil ook een inhaalbeweging 

maken zoals u reeds kon lezen in onze beleidsdoelstellingen. Zoersel zal zijn verhoogde 

inspanningen kunnen verderzetten. Dit positief verhaal samen met de mededeling dat wij op de 

milieudienst onze duurzaamheidsambtenaar niet op straat zullen zetten, dat wens ik graag in een 

brief te zetten.  



 


